

11/13/2016 中文報告

1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓迎新小組歡迎他們。
2. 安全提示:擴堂施工期間，斜坡上有許多坑洞與設施，請家長務必確保孩子只在平地上玩耍，不要登上土坡，以免發生危險!大人小孩也都禁止進入塑膠網圍住的籬笆內。
3. 主日需要在 Lowe's 停車的弟兄姊妹，請盡量使用 Chapel Hill Road 入口，進入 Lowe's。為了您的安全起見，請不要從 Lowe's 步行至教會，負責指揮交通的團隊，會定時提供往返於 Lowe's 和教會間的箱型車接送服務。接送時段分別為: 9:15-9:50a.m.，12:25-1:30p.m.；若有需要，也可在兩堂聚會間(10:50-11:30a.m.) 提供接送。請弟兄姊妹盡量 car-pool，減少停車位的佔用。感謝大家的理解與支持。
4. 今天下午和下週日(11/20)下午，在 133/135 教室有教會憲章修改的 Q&A。12 月 4 日會員大會將對修改後的憲章進行投票表決。
5. 12 月 18 日教會有洗禮，洗禮班於今天下午 1:00 和下周日(11/20)在 141 教室開課。願受洗的弟兄姊妹，請向林春騰牧師或陳國強長老報名。
6. Operation Christmas Child 事工需要您的幫助。目前仍需大量捐贈品，來裝滿 325 個鞋盒。我們將在 11 月 18 日本週五晚上將所有禮物統一裝盒。若您願意協助，請在 11 月 16 日本週三晚上將所有捐贈品帶來。所有鞋盒必須在 11 月 20 日週日裝完。您也可以向 "Samaritan's Purse" 捐款，幫助他們向世界各地郵寄這些鞋盒 (\$7 郵費/每個鞋盒)。可捐贈物品清單、捐款箱都在教會大廳的桌上。若有任何問題，請聯繫 Pastor Jerry (jmillerrc3@yahoo.com；919-961-8859)。
7. 教會將於 11 月 25 日週五舉行感恩節聚會。晚餐 5:30 開始，請準備您的拿手好菜，與大家一同分享；之後，7:00 開始聚會。歡迎您邀請親朋好友一起來參加。
8. 12 月 4 日第一堂為三堂聯合聚會，第二堂舉行年度會員大會，將認定 2017 年預算案、教會憲章的修改、詹其泰長老續任及六位執事候選人的提名(陳培材，舒瑞亞，李珉，方宇軒，Vincent Tai，Iwan Kartawira)。當天沒有主日學。
9. 教會牧養團已結束與粵語堂牧職候選人盧國偉傳道的第一次面試。經過長達近兩週的面談之後，牧養團一致認為盧傳道的恩賜及過去的經驗不適合粵語堂牧師一職，因此將不再邀請其作第二次面談。願神繼續帶領盧傳道前面的事奉，教會將重新開始粵語牧師的聘牧過程。
10. 英文牧職候選人 Gary Lee 牧師夫婦已完成第一次面談返回加州，歡迎填寫意見調查表並投入意見箱中。請為面試的評估禱告，求神帶領英語堂的聘牧過程。
11. 教會兒童籃球培訓事工從 11 月至明年 3 月，每週三晚 6:00-7:30 在 MPR 進行，歡迎 2-6 年級的學生報名。由 Harrison Chen 任籃球教練，Benson Liu 和 Jonathan Chen 為助理教練。有興趣參加者，請盡快與劉艷姐妹聯繫 (414-722-5598；yliuychen@yahoo.com)。
12. 返台就醫的簡耀隆弟兄已於 2016 年 10 月 13 日晚間安息主懷，追思禮拜於昨日下午舉行。求神安慰佩君和兩位女兒恩璋、恩琦，請繼續為他們代禱。為紀念耀隆弟兄，您可將奠儀奉獻給洛麗華人基督教會。教會已為恩璋、恩琦設立教育基金，您的奉獻可指定為建堂基金、教育基金，或包括此二者。建堂基金的奉獻可抵稅，教育基金的奉獻

不得抵稅。請將支票開給「RCCC」，並於支票備註欄註明建堂基金或教育基金，無註明的支票將被視為教育基金的奉獻。

青少年事工報告

1. Operation Christmas Child 禱告週 — 從 11 月 14 日至 20 日，請加入我們，一起為 Operation Christmas Child 事工禱告。禱告書籤可在教會大廳 Operation Christmas Child 事工的桌上領取。
2. 青少年“步行禱告” — 11 月 18 日本週五晚上 6:30-7:00，將舉行“步行禱告”活動。有興趣參加者，請於今日聯繫青少年禱告事工 coordinator: Sarah He。
3. 你願意受洗嗎 — 12 月 18 日教會將有洗禮，若你已經接受耶穌基督為你的救主和個人的主，我們懇切邀請你接受洗禮。願意受洗的弟兄姊妹，請儘快與 Pastor Jerry 聯繫，並參加 12 月 2 日週五晚 6:30-7:00，在 141 教室的洗禮課。
4. 中學生 (6-8 年級) 跨夜 Lock-In — 活動將於 1 月 13 日週五晚 10:00 至 1 月 14 日週六早晨 7:30 舉行。鼓勵所有 6-8 年級的學生參加。參加者請於今日向 Pastor Jerry 報名，本活動須繳交免責表。

兒童事工報告

1. 11 月 18 日週五晚 8:30 在 5-flex 教室，我們邀請所有家長一起為捐贈給 Operation Christmas Child 的鞋盒打包。

擴建禱告

1. 教會擴堂工程已經開工建造，請弟兄姊妹進出教會時注意安全，減速慢行。也請繼續為各擴堂小組及擴堂過程禱告。

請為主日講員代禱:國語堂講道主題—我們起來建造吧!

日期	國語	粵語	英語
11/20	陳家榮牧師	林春騰牧師	Pastor Miller
11/27	梁瑞龍牧師	陳家榮牧師	Dr. Alan Potter

11/13/2016 Announcements

1. We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.
2. **Safety Alert:** During our church expansion, please **DO NOT** go up the slopes or cross the orange fences. Parents please make sure your children play in the playground only.
3. We have acquired parking space from the Lowe's Home Improvement Store. Members are **ENCOURAGED** to use the Chapel Hill Road entrance. For your own safety, please **DO NOT** walk from Lowe's to the church. Our Traffic Control Team will offer regular van shuttle service during 9:15-9:50 a.m., 12:25-1:30 p.m., and at request between two services (10:50-11:30 a.m.). It is highly recommended that members arrange car-pools to minimize the parking needs.
4. Operation Christmas Child—"We Need Your Help". Our youth and children still need lots of items to fill the 325 shoeboxes on their special Shoebox Packing Night on this Friday, November 18th. A list of the needed items (in Chinese and English) is available in the church lobby. If you can help, please put all gift items in the Operation Christmas Child containers in the church lobby by this Wednesday, November 16th. Also, individuals, families, and small groups can make gift-filled shoeboxes. All shoeboxes must be completed by next Sunday, November 20th, our Shoebox Collection Sunday. Donations (\$7 per box) can be made to help Samaritan's Purse send those shoeboxes around the world. Please make all checks payable to "Samaritan's Purse" and place all donations in the offering box on the display table in the church lobby. Contact Pastor Jerry at jmillerrc3@yahoo.com or call/text him at 919.961.8859 if you have any questions or need more information.
5. English Pastor candidate, Gary Lee, has finished his first interview and went back to CA. Survey forms are available in the church lobby. Please pray for the interview assessment and the search process.
6. The ST has ended the interview process for Minister Daniel Lou and no second interview will be forthcoming. After a lengthy interview process covering a whole week and two weekends, the ST collective decision is that Minister Lou's giftedness and previous experience do not match well with our expectations of the position. We wish God's direction and provision for Minister Lou's future ministry. Our church will restart the search process of Cantonese pastor.
7. Thanksgiving service will be held on Friday, 11/25. Besides a short message we are having people from each congregation share with us God's blessing in their lives. A pot-luck dinner will begin at 5:30 pm followed by the service at 7:00 pm. Please come to join us if you are in town.
8. On December 4th, there will be our annual congregation meeting. We will vote to confirm (1) 2017 budget, (2) revised church constitution, (3) Elder Shyi-Tai Jan's eldership to be renewed for another 3 years, and (4) six deacon nominees: Iwan Kartawira, Jack Chen, Min Li, Nelson Fong, RueiYa Jou and Vincent Tai.
9. Brother Eric Chien passed away on the evening of October 13th, 2016 in Taiwan. His memorial service was held yesterday. May the Lord comfort Pei-Jum Chu and daughters Stephanie and Ariel. Please uphold them in your prayers. In lieu of flowers, contributions may be made in honor of Eric Chien to the Raleigh Chinese Christian Church. You may designate

your contribution to either the Building Fund or to a Scholarship Fund to be established for both Stephanie and Ariel for their future education; or you may donate to both. Donations to the Building Fund are tax-deductible whereas donations to the Scholarship Fund are not tax-deductible. Please mark your donation clearly on the "Memo Line" of the check stating "Building Fund" or "Scholarship Fund"; unmarked or undesignated checks will be deposited to the Scholarship Fund. Write all checks payable to "RCCC".

Youth

1. Operation Christmas Child Week of Prayer—Join us in praying for Operation Christmas Child from November 14th -20th .

Special prayer bookmarks are on the OCC Display Table in the church lobby.

2. Youth PrayerWalking Event on This Friday— Sarah He, our Youth Prayer Coordinator, is planning a Youth PrayerWalk on this Friday, November 18th, from 6:30-7:00 p.m. Contact her today if you would like to participate in this prayer walk.
3. Upcoming Baptism Class and Baptism— If you have accepted Jesus as your Lord and Savior, and have not been baptized, you are encouraged to get baptized on Sunday, December 18, during the English Worship Service. In order to be ready for baptism, you will need to attend the baptism class on Friday, December 2nd, from 6:30-7:00 p.m. in Room 141. Contact Pastor Jerry as soon as possible if you would like to be baptized.
4. Middle School Lock-In— All Grades 6-8 students are encouraged to sign up for this fun-filled overnight lock-in on Friday, January 13th (10:00 p.m.) through Saturday morning, January 14th (7:30 a.m.) Sign up with Pastor Jerry today - email him at jmillercc3@yahoo.com or you can call/text him at 919.961.8859. Church waiver forms are required for this event.

Children

1. AWANA – We invited all parents to join our mission project by donating to the Operation Christmas Child, and please come join us on Friday, 11/18 8:30pm at the 5-flex for the special shoebox packing night.

Remember in Prayers

1. The church expansion project has started. Please pay attention to your safety and drive slowly in the church

Upcoming Sermons

11/20 Open	Pastor Miller
11/27 Open	Dr. Alan Potter